

5 September 2008

**PRESS RELEASE**

Da Vinci CIS Private Sector Growth Fund Ltd  
Da Vinci Capital Management Ltd

**Acquisition of indirect participation in ZAO “Imperia Detstva”**

Da Vinci CIS Private Sector Growth Fund Ltd would like to inform its shareholders that it has completed the acquisition of blocking position DICG Inc, which controls ZAO “Imperia Detstva” (Company). The Company is a child-fashion retailer and wholesale operator with a presence in Moscow. The Company operates in the medium to premium brand clothes and shoes segment of the market. The Company focuses on children aged from 5 to 14 year old.

The total investment in the Company is USD 10 million. The objective of the Company over the next 3 years is to create a significant chain of retail outlets both in Moscow and in other regions as well as to increase its wholesale operations, strengthen its brand and become an active player in this growing market.

**Oleg Jelezko, Director of Da Vinci Capital Management Ltd:**

*“We are very excited about this deal. We believe that the company operates in the most attractive niche within fashion retail, one which demonstrates sustainably high growth. The number of births in Russia is steadily increasing and in 2-3 years the significant number of children born during the boom of the last few years will be reaching school going age. We are also witnessing increased spending per child amongst impressive consumer spending growth in general. The company is led by a very professional management team which has excellent knowledge of suppliers and of consumer demand trends within the market. This is the right time for expansion as the market is still very fragmented.”*

**Da Vinci CIS Private Sector Growth Fund Limited (DVPS LN)** is a Guernsey closed-ended company that invests in private companies in Russia and CIS countries planning an IPO, strategic sale or management buy-out within the next two to four years. DVPS was **the first fund company to be admitted to trading on the London Stock Exchange’s Specialist Fund Market (SFM)** in May 2008.

For further information please contact:

Avigail L. Slavin

Investor Relations and Marketing Manager

Tel: + 1481 812 080; [ir@dvcap.com](mailto:ir@dvcap.com)

5 Сентября 2008

**ПРЕСС РЕЛИС**

Da Vinci CIS Private Sector Growth Fund Ltd  
Да Винчи Капитал Менеджмент

**Приобретение акций DICG Inc**

Da Vinci CHG Private Sector Growth Fund Ltd извещает своих акционеров о приобретении блокирующего пакета акций компании DICG Inc, владеющей ЗАО "Империя Детства» (Компания). Компания является одновременно розничным продавцом и оптовым оператором детской одежды и обуви в Москве и специализируется на продаже марок от среднего до премиального уровня. Компания фокусируется на возрастной категории от 5 до 14 лет.

Размер вложений в Компанию составил 10 миллионов долларов. Цели Компании на следующие 3 года: открытие сети розничных магазинов в Москве и в других регионах России, увеличение оптовых продаж и развитие бренда и становление в качестве активного игрока в данном быстро развивающемся сегменте рынка.

**Олег Железко, Директор Da Vinci Capital Management Ltd:**

*"Мы с оптимизмом смотрим на данную сделку. Мы считаем, что компания занимает самую привлекательную нишу в сфере розничной продажи одежды, - секторе, который показывает внушительный рост. Уровень рождаемости в России постоянно растет, через 2-3 года дети, рожденные в течение последнего бума, достигнут школьного возраста. Мы также наблюдаем увеличение трат на каждого ребенка среди внушительного роста общих потребительских расходов. Компанией управляет высоко профессиональная команда менеджеров, обладающих превосходным знанием поставщиков и тенденций потребительского спроса в пределах рынка. Сохраняющаяся сильная фрагментация рынка представляет собой прекрасное условие для дальнейшего успешного и быстрого развития компании".*

**Da Vinci CIS Private Sector Growth Fund Ltd (DVPS LN)** - закрытый инвестиционный фонд, зарегистрированный на о. Гернси, ориентированный на инвестиции в частные компании, планирующие IPO, продажу крупных долей стратегическим инвесторам или выкуп акций менеджментом в течение 2-4 лет. Da Vinci CIS Private Sector Growth Fund Limited **стал первым фондом, размещенным на Лондонской Фондовой бирже (платформе SFM)** в мае 2008 года.

*Дополнительная информация: Авигалй Славин, Менеджер по работе с инвесторами и маркетингу  
Тел: + 44 20 7529 6643; [ir@dvcap.com](mailto:ir@dvcap.com)*